
                                     Grundejerforeningen Baunebakken 

 

Referat af Bestyrelsesmøde i GF Baunebakken 

tirsdag d. 11.04.2023 kl. 19.00 

hos Thomas Kleis, Grundkær 37 

Deltagere: Henrik VP, Helle, Conny, Tommy, Thomas 

Afbud: Katja, Henrik W, Susan 

Referent: Thomas 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Konstituering af bestyrelsen 

Formand(Thomas) og kasserer (Henrik VP) er valgt på generalforsamlingen 

Helle fortsætter som næstformand 

Tommy fortsætter som webmaster 

Katja fortsætter som sekretær 

 

3. Referat fra generalforsamlingen 

Referatet er godkendt efter mindre rettelser. 

 

4. Legeplads runde P, bjælker er rådne 

Entreprenør sættes til at undersøge sagen og give en pris på udskiftning af stolper rundt om 

legeplads. Evt separat pris på blot at fjerne stolperne. Se om der findes andre løsninger for at holde 

sandet inde ift. at holde prisen på et rimeligt niveau. Mikkel må gerne se på legepladsen generelt, 

for at se, om der skulle være andre ting, som kræver reparation.  

 

5. Oprettelses af beboer gruppe incl. et bestyrelsesmedlem, som varetager/passer på vores område 

Susan er kontaktperson. Der skal lægges en plan for hvordan vi ønsker at området skal se ud. 

 

6. Dialog om snetjansen 

Snevagten er ude. Bestyrelsen ønsker ikke at fortsætte samarbejdet, og det virkede til at 

stemningen blandt beboerne på generalforsamlingen var ligeså.  

 



7. Evt. 

• Uddelegering af opgaver: Opgaver fortsætter som tidligere. Dog overtager Thomas 

kontakten til kommunen efter Henrik W.  

• Der skal ses på ansvarsforsikringer for bestyrelsen. 

• Svar fra Vej og Park, Hvidovre Kommune. Vores placering af kampesten ved p-areal og 

stisystemer skal ikke godkendes af kommunen. Hvidovre kommune har kun en mening 

såfremt der er placeret sten på offentlig vej. 

• Kommunen er kontaktet ang. reguleringsplanen ift. kørsel på stierne. De kan pt ikke give et 

fornuftigt svar. Der forsøges senere at tage kontakt til kommunens juridiske afd. 

• Bestyrelsen tager kontakt til entreprenøren ang. fornyelse af vedligeholdelseskontrakt. Der 

ønskes en forlængelse på 3 år. 

 

Mødet afsluttet kl. 20:40 


